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Gjøvik 03.10.2024 
 
Gunnstein Endal 
Møteleder 

Geir Skaug 
Sekretær 
 

 

 

 
Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling og saksliste ble godkjent uten merknader 
 
 
Godkjenning av protokoll 

I protokollen fra forrige møte var det litt ulik oppfatning av Hunn mh-råds innspill til 
Bygudstjenesten (sak 41/24). Etter litt mailutveksling har saksbehandler konkludert 
med at teksten i protokollen er riktig.  
 
Protokollen fra forrige møte ble derfor godkjent uten merknader.  
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Saker til behandling 

46/24 Forslag til gudstjenesteplan 2025 Hunn sokn 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 26.09.2024 46/24 

 
 
Saksorientering 
Soknepresten og saksbehandler har utarbeidet vedlagte forslag til gudstjenesteplan. 
Den tar hensyn til arbeidsbelastning samt antall forordnede gudstjenester. I tillegg til 
gudstjenestene i listen komme institusjonsgudstjenester, skole- og 
barnehagegudstjenester. Planen skal godkjennes av prosten seinest 31. oktober. 
 
Planen vil ikke bli gått gjennom i detalj i møtet. For å få til et effektivt møte, er det 
derfor viktig at dem som har innspill har dette klart til møtet – gjerne med en god 
begrunnelse.  
 
Saksbehandler gjør oppmerksom på følgende: 

- Det er TV-gudstjenester i Gjøvik kirke 26. januar, 23. februar, 23. mars og 27. april. 
Disse søndagene er det derfor ikke satt opp gudstjenester i Hunn kirke 

- Det er foreslått en kveldsgudstjeneste på våren (2. mars). Rådet må vurdere om de 
skal ha flere kveldsgudstjenester i løpet av året 

- Antall gudstjenester (og tidspunkter) for konfirmasjonene er ikke fastsatt ennå.  
- Hunn mh-råd har tidligere hatt en sak om Demenskoret. Hvis de skal delta på en 

gudstjeneste, bør rådet foreslå noen søndager som kan være aktuelle. Her må man 
huske på at det medfører en kostnad å invitere Demenskoret 

- Det er satt opp gudstjeneste søndag 24. august. Gjøvik har signalisert at de ønsker 
bygudstjeneste denne datoen.  

 
 
Fordeling av takkeoffer gjøres på et senere tidspunkt (seinest i novembermøtet) når 
gudstjenesteplanene for hele Gjøvik fellesrådsområde er godkjent av prosten 
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Ukedag Dato Tid Beskrivelse 

Søndag 05.01.2025 11:00 
 

Søndag 12.01.2025 11:00 
 

Søndag 19.01.2025 11:00 
 

Søndag 02.02.2025 11:00 
 

Søndag 09.02.2025 11:00 
 

Søndag 16.02.2025 11:00 
 

Søndag 02.03.2025 19:00 Kveldsgudstjeneste m/kveldsmat 
etter gudstjenesten 

Søndag 09.03.2025 11:00 Tårnagenter fra kl. 13:00 (?) 

Søndag 16.03.2025 11:00 Korpus deltar 

Søndag 30.03.2025 11:00 
 

Søndag 06.04.2025 11:00 Konfirmantene dramatiserer 
påskefortellingen 

Søndag 13.04.2025 11:00 
 

Torsdag 17.04.2025 19:00 Skjærtorsdagsgudstjeneste 

Fredag 18.04.2025 11:00 Langfredagsgudstjeneste 

Søndag 20.04.2025 11:00 Høytidsgudstjeneste 1. påskedag 

Søndag 04.05.2025 11:00 
 

Søndag 11.05.2025 11:00 
 

Søndag 18.05.2025 11:00 
 

Søndag 01.06.2025 11:00 
 

Mandag 09.06.2025 11:00 2. pinsedag. Friluftsgudstjeneste 
på Eiktunet. 

Søndag 15.06.2025 11:00 
 

Søndag 29.06.2025 11:00 
 

Søndag 06.07.2025 11:00 
 

Søndag 13.07.2025 11:00 
 

Søndag 17.08.2025 11:00 
 

Søndag 24.08.2025 11:00 Gjøvik har planlagt 
bygudstjeneste denne datoen 

Søndag 31.08.2025 19:00 Samtalegudstjeneste for 
konfirmantene 

Søndag 07.09.2025 11:00 Fireårsbok og høsttakkefest? 

Lørdag 13.09.2025 11:00 Konfirmasjon (Tidspunkt ikke 
bestemt) 

Lørdag 13.09.2025 13:15 Konfirmasjon (Tidspunkt ikke 
bestemt) 

Søndag 14.09.2025 11:00 Konfirmasjon 

Søndag 28.09.2025 11:00 
 

Søndag 12.10.2025 11:00 Gullkonfirmanter 

Søndag 19.10.2025 11:00 Messe for de minste 

Søndag 26.10.2025 11:00 Bots og bønnedag 
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Ukedag Dato Tid Beskrivelse 

Søndag 02.11.2025 11:00 Allehelgensgudstjeneste 

Søndag 09.11.2025 11:00 Forbundsgudstjeneste 

Søndag 23.11.2025 11:00 
 

Søndag 30.11.2025 11:00 Lys våken 

Søndag 07.12.2025 16:00 Lysmesse 

Søndag 14.12.2025 11:00 
 

Onsdag 24.12.2025 14:30 Julaften 

Onsdag 24.12.2025 16:00 Julaften 

Torsdag 25.12.2025 13:00 1. juledag 

 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Hunn mh-råd vedtar forslag til gudstjenesteplan for 2025 med følgende endringer: 

- . 
- . 
- . 

 
Møtebehandling 

Følgende kommentarer kom frem under behandlingen: 
• Jens ønsker seg enda flere familiegudstjenester  

• Anne ønsker å være kirkevert de dagene det er barneaktiviteter i gudstjenesten siden 
hun da har mulighet til å bli kjent med barna som deltar på trosopplærings-
arrangementer.  

• Jens informerte om at det ifm ferieavvikling kan det komme noen mindre justeringer i 
listen. Det sa mh-rådet OK til. 

• Det ble kommentert at veldig mange fellesgudstjenester (inkludert TV-
gudstjenestene) legges til Gjøvik. Det vil da i perioder (spesielt om sommeren) blir 
lenge mellom hver gudstjeneste i Hunn kirke.  

• Siden soknepresten har en frisøndag pr mnd (og da er det ikke gudstjeneste i Hunn 
kirke), forsøkte dette kombinert med fellesgudstjenester i andre kirker. Til beste for 
alle parter.  

• Listen med kirkeverter og tekstleser legges frem og gjennomgås på neste mhr-møte 
da det er behov for hjelp av hele rådet til å komme opp med nok navn.  

 
Vedtak  

Hunn mh-råd vedtar forslag til gudstjenesteplan for 2025 med følgende endringer: 
- Skaperverkets dag settes opp søndag 9. mars 
- 4-årsbok flyttes til 23. november.  

 
 

[Lagre vedtak]  
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47/24 Forslag til ny løsning for givertjeneste og takkeoffer med 
skattefradrag 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 26.09.2024 47/24 

 
 
Saksorientering 
Givertjeneste 
Siden 2015 har Hunn menighet hatt en fast givertjeneste. Mange av giverne har vært 
med helt siden oppstart og underveis har det kommet til noen få ekstra. Antall givere 
pr d.d. er 13 stk som saksbehandler mener er den laveste oppslutningen siden 
oppstart. Noen har sluttet av naturlige årsaker (død) mens andre har sluttet av andre 
årsaker. Felles for de som er givere pr nå er at de, med noen svært få unntak, har gitt 
det samme kronebeløpet helt siden 2015.  
 
For å skaffe nye givere (og kanskje få dagens givere til å øke beløpet) mener 
saksbehandler at følgende punkter må hensyntas eventuelt valg av ny løsning: 

- Teknisk: 
o Hunn menighet må ha en løsning hvor man enkelt kan melde seg som giver 
o Løsningen må gi skattefradrag (det gjør også dagens løsning) 
o Løsningen må være enkel å følge opp for administrasjonen. Dagens løsning 

er definitivt ikke det 
- Markedsføring: 

o Informasjon på hjemmesiden. Eksempel på god informasjon finnes på 
Hemsedal kirke sin hjemmeside (https://hemsedal.kyrkja.no/Bli-gjevar) 

o Menigheten bør være konkret på hva pengene går til. F.eks nye møbler, 
støttet til barne- og ungdomsarbeid, nye tekstiler, oppgradering av kjøkkenet 
osv. 

o Det kan være lurt å være konkret på beløp. Vis eksempler på hva et beløp kan 
oppnå eller hva et prosjekt koster 

 
Takkeoffer 
Et betydelig antall personer er på gudstjenester i Hunn kirke i løpet av et år. Svært 
mange av disse gir ett eller flere takkeoffer. Hvis man tilbyr en løsning hvor man får 
skattefradrag også på takkeoffer: Vil det kanskje bety en økt motivasjon til å gi? Vil 
det føre til at de som gir, gir et større beløp?  
  

https://hemsedal.kyrkja.no/Bli-gjevar
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Alternative løsninger 
Det finnes ulike alternative løsninger: 

- Solidus 
- Profundo 
- Cornerstone 
- M.fl 

 
Saksbehandler har sjekket litt med noen menigheter / aktører. Videre saksutredning 
er basert på de tilbakemeldingene saksbehandler har fått fra de som bruker 
løsningene. 
 
Profundo: 
«Det er en ganske dyr løsning og kirken i Kristiansand ser nå på andre løsninger. Vi 
bruker mellom kr. 25 000,- og kr. 30 000,- hvert år på dette. Profundo er for så vidt en 
god løsning, men vi må selv ordne melding om skattefradrag.» 1 
 
Cornerstone: 
Løsningen ble sjekket av saksbehandler for 2-3 år siden. Da virket den litt 
«umoden». Saksbehandler har vært i kontakt med en organisasjon som benytter den 
(MAF). De er godt fornøyde, men kjenner ikke til hvordan den fungerer for 
menigheter 
 
Solidus: 
Gunnstein sjekket med flere av sine tidligere kirkekolleger. Nesten uten unntak var 
det løsningen fra Solidus som ble benyttet. «Om lag 200 menigheter i Den norske 
kirke benytter Solidus CRM til givertjeneste, ofringer og innberetning av gaver med 
skattefradrag. Vi har bistått menigheter i Den norske kirke med dette siden 2004» 2 
 
I og med at Solidus er vel utbredt og får gode skussmål fra de som benytter 
løsningen, har saksbehandler jobbet litt videre med kun denne leverandøren. Vedlagt 
ligger en nærmere beskrivelse av løsningen samt et pristilbud. For å få et inntrykk av 
hvordan løsningen ser ut i praksis, kan man se på https://hemsedal.kyrkja.no/Bli-
gjevar 
 
Saksbehandler skal delta på et Teams-møte med Solidus i forkant av mhr-møtet. Det 
kan derfor hende at saksbehandler har «siste nytt» i møtet.  
 
 
Fordeler / ulemper med ny løsning 
Fordeler: 

- En mer moderne løsning som gjør det enklere med «målrettede innsamlinger» 
- Skattefradrag både på givertjeneste og takkeoffer om giver ønsker det 
- Mindre administrasjon (men dette betaler jo uansett ikke Hunn mh-råd noe for) 

 
Ulemper: 

- Økte kostander (etableringsgebyr (2.500,-) og månedsgebyr (299,- pr mnd)) 

 

 
1 Ref mail fra daglig leder i Randesund menighet 
2 Dag Olav Sæther, solidus.no  

https://hemsedal.kyrkja.no/Bli-gjevar
https://hemsedal.kyrkja.no/Bli-gjevar
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NB! En ny løsning (uansett valg av løsning) gir ingen garanti for at det blir en økning i 
takkeoffer eller givertjeneste / gaver til menigheten 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Hunn mh-råd stiller seg positive til å etablere løsningen fra Solidus og ber 
saksbehandler iverksette dette 
 
Alternativt 
 
Hunn mh-råd ser seg ikke tjent med å gå videre med dette da kostnaden med både 
etablering og bruk overstiger det man kan forvente å få igjen av økte inntekter ift 
dagens løsning 
 
Møtebehandling 

Saksbehandler hadde før møtet et Teams-møte med leverandøren av løsningen. 
Noen av punktene som kom frem der var: 

- Løsningen fremstår som profesjonell og brukervennlig. Brukervennlig både for 
administrator / saksbehandler og for publikum.  

- Det vil bli mulighet til å øremerke gaver fra fast givertjeneste (f.eks til diakoni, 
ungdomsarbeid o.l.). Det er ikke mulig med dagens løsning.  

- Eksisterende givere videreføres, men inngår i ny rapportering. Solidus sørger for at 
dette går i orden 

- All etablering og igangkjøring av løsningen inngår i etableringskostnaden. Solidus har 
pr nå ikke fakturert ekstra for ekstra bistand 

 
Hunn mh-råd utfordrer Fellesrådet til å ta etableringskostnaden og månedskostnaden 
i og med at dette handler om å modernisere/profesjonalisere hvordan menighetene 
drives. Dette er tråd med andre dataløsninger som dekkes av Fellesrådet. Det vil 
også gjøre det mulig for de mindre menighetene å gå inn på en slik løsning. Hvis ikke 
Fellesrådet bidrar, vil kostnadene relativt sett bli for høye for de små menighetene. 
 
Saksbehandler må sjekke opp om gaver til Be & Hør kan innlemmes i samme 
løsning.  
 
 
Vedtak  

Hunn mh-råd stiller seg positive til å etablere løsningen fra Solidus og ber 
saksbehandler iverksette dette. 
 
Saksbehandler diskuterer etablerings- og månedskostnadene med Fellesrådet 
v/kirkevergen. Saken bør eventuelt fremmes for Fellesrådet siden dette har relevans 
for alle menighetene 
 

[Lagre vedtak]  
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48/24 Høring - Strategi for Hamar bispedømmeråd 2025 - 2029 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 26.09.2024 48/24 

 
 
Saksorientering 
Menighetsrådsledere i bispedømme ble invitert til bispegården i mai i år for å bli med 
i prosessen om strategi for Hamar bispedømme. Her skulle det trekkes frem hva man 
mener er viktig for bispedømme å prioritere i årene fremover. På møtet ble 
administrasjonens arbeid presentert, «Hvem er vi i Innlandet (og Lunner)», samt 
forslaget til 4 av FNs bærekraftsmål som bispedømmet ønsker å prioritere i 2025 – 
2029.  
 
I høringsperioden er også øvrige prester, proster, tillitsvalgte, kirkevergelag og 
diverse utvalg gitt anledning til å uttale seg. 
 
Forslaget som ligger vedlagt er med dette laget på bakgrunn av innspill fra ansatte 
og folkevalgte i Hamar bispedømme, og er bygd på strategi for Den norske kirke 
2022-2029 
 
Vedlagt ligger brev og høring fra Hamar bispedømmeråd 2025 – 2029, samt skjema 
for høringssvar med 13 spørsmål med svaralternativene, som i hovedsak er disse: 

• Vi støtter forslaget 

• Vi har ingen spesielle meninger om denne 

• Vi har kommentarer 

Som det står i brevet til menighetsrådet gir høringen anledning til å komme med 
kommentarer og endringsforslag, og det er også mulig å gi sin generelle støtte til det 
som er foreslått. Høringsinstansen leverer som samlet organ, og ikke som 
enkeltmedlemmer. 
 
Rådet bes om å lese seg gjennom sidene som er vedlagt i høringsversjonen til 
møtet, det skal være overkommelig, med korte avsnitt, skjema og bilder.  
 
Høringsfristen er satt til 3.november, slik at om rådet ikke er klare for å gi sine svar, 
er det mulig å utsette saken til neste menighetsrådsmøte som er 24. oktober.  
 
 
Forslag til vedtak 
 
Hunn menighetsråd vedtar å svare på høringen for strategi i Hamar bispedømmeråd 
2025-2029 i møtet. Saksbehandler sender svarene innen høringsfristen 3.november 
 
Møtebehandling 

Kommentarer til høringen som kom frem i møtet: 
- Er dette en strategi? Det fremstår vagt / lite håndfast på hva man vil oppnå. 
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- Uklar struktur i dokumentet, så litt vanskelig å se hva som er målene og hvordan man 
skal oppnå de. 

- «Oppfordre» er litt for snilt / mildt for å oppnå f.eks bærekraftsmålene. Det burde vært 
stilt konkrete krav (inkl tidsramme) 

- Mange vage formuleringer. Fine formuleringer, men som fremstår litt «tomme» og lite 
konkrete 

- Hvem henvender strategien seg til?  

 
Hunn mh-råd utsetter saken til neste møte (se vedtak) 
 
Vedtak  

Hunn mh-råd vedtar å svare på høringen for strategi i Hamar bispedømmeråd 2025-
2029. 
 
Det opprettes en arbeidsgruppe bestående av Bjørg Antonsen, Gunnstein Endal og 
Anne Vifladt som lager forslag til høringssvar. Forslaget tas med i sakspapirene til 
menighetsrådsmøte 24. oktober og høringssvar vedtas da. Saksbehandler sender 
svarene innen høringsfristen 3.november. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

 
49/24 Status fra diakoniutvalget og trosopplæringsutvalget 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 26.09.2024 49/24 

 
 
Saksorientering 
I begynnelsen av året ble det etablert flere råd og utvalg i Hunn menighet. Blant 
annet Diakoniutvalg og Trosopplæringsutvalg. 
 
Saksbehandler oppfordrer Diakoniutvalget og Trosopplæringsutvalget til å gi 
resten av mh-rådet en kort presentasjon av: 

- hva som er gjort 
- hvordan utvalget fungerer og hvordan fungerer samarbeidet med tilsvarende utvalg i 

de andre menighetene 
- hva er lagt av planer fremover. 

 
Ta gjerne med om det er noen utfordringer som mh-rådet bør ta tak i for å gi utvalget 
«backing» til videre arbeid 
 
 
Forslag til vedtak 
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Saken legges frem uten forslag til vedtak 
 
Møtebehandling 

Diakoni: 
Diakoniutvalget har følgende hovedfunksjon 

- Formidler av informasjon til/fra Diakonihuset 
- Sørge for at menighetspleien er kjent med Diakonihusets tilbud / aktiviteter.  

 
Edny informerte litt om Diakoniutvalgets arbeid og det diakonale arbeidet i Hunn. 
Diakonihuset er en viktig fellesressurs som understøtter og hjelper de lokale 
diakoniutvalgene.  
 
Edny gikk gjennom hovedpunktene i Hunn menighets diakoniplan og fikk 
tilbakemelding på hvilke tiltak som er operative / ikke operative pr d.d.  
 
Det er ikke besøkstjeneste i Hunn menighet p.t. Mh-rådet / Diakoniutvalget må på et 
seinere tidspunkt ta stilling om en besøkstjeneste skal etableres og hvordan den da 
skal driftes. 
 
Det er lite fokus på bærekraft / vern av skaperverket / «Grønn kirke» i dagens 
diakoniplan. Det er også lite fokus på dette i Diakonihuset. Diakoniutvalget ble 
oppfordret til å ta dette opp med Diakonihuset / Fellesrådet for å få til en god 
forankring.  
 
 
Trosopplæring: 
Det var møte i felles trosopplæringsutvalget 29. mai 2024. Trosopplæringen omfatter 
nå «livslang undervisning og læring», ikke bare 0-18 år som det var tidligere.  
 
Det er en utfordring å få med flere deltagere på arrangementer.  
 
Anne Vifladt (Hunn mh-råds kontaktperson) er godt fornøyde med de LupY-lederne 
som har deltatt i Hunn de siste årene. 
 
 
Vedtak  

Det ble ikke fattet vedtak i denne saken. 
 

[Lagre vedtak]  
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50/24 Lys våken 2024 - hovedfokus på nattevakter 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 26.09.2024 50/24 

 
 
Saksorientering 
30. november – 1. desember er arrangementet for 11-åringene, LysVåken, i alle 
menighetene i kommunen. Av erfaring er det å skaffe nattevakter til tider en krevende 
øvelse. Det vil også være behov for 2-3 frivillige på ettermiddagen frem til 
nattevaktene kommer, men dette kan avklares seinere. 
 
I tillegg til nattevakter kan det være lurt å allerede nå få på plass Hunn menighets sin 
kontaktperson.  
 
Som alltid oppfordrer saksbehandler mh-rådet til å finne personer utenfor rådet til å 
være frivillige 
 
Saken settes derfor opp allerede nå i september. Videre detaljplanlegging vil komme 
på et seinere møte når Trosopplæringen har lagt sine planer. 
 
 
Forslag til vedtak 
 
N.n. tar på seg å være kontaktperson for Hunn mh-råd. Vedkommende stiller på 
planleggingsmøter hos Trosopplæringen når dette er bestemt. 
 
Følgende personer spørres om å være nattevakter: 

- 23:00 – 03:00: 
o …… (spørres av ……) 
o …… (spørres av ……) 

- 03:00 – 07:00: 
o …… (spørres av ……) 
o …… (spørres av ……) 

 
Møtebehandling 

Anne Vifladt tar ansvar fra Lys våken 2024 i Hunn kirke. Hun involverer resten av 
mh-rådet ved behov.  
 
 
Vedtak  

Anne Vifladt tar på seg å være kontaktperson for Hunn mh-råd. Vedkommende stiller 
på planleggingsmøter hos Trosopplæringen når dette er bestemt. 
 
Anne tok på seg ansvaret å sette opp komplett vaktliste (både lørdag 
ettermiddag/kveld, nattevakter og vakter på søndag. 
 

[Lagre vedtak]  
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51/24 Høstdugnad i Hunn kirke 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 26.09.2024 51/24 

 
 
Saksorientering 
Det har flere ganger vært snakk om at det bør tas en ryddedugnad i kjelleren på 
Hunn kirke. Gjennom årenes løp har det vært samlet mye «ting og tang» der. Noe 
skal fortsatt beholdes, men mye kan kastes. Da vil kjelleren både blir mer funksjonell 
og fremstå bedre enn den gjør i dag. 
 
Det er forslått at Bjørg Antonsen og Gunnstein Endal tar en gjennomgang av 
kjelleren før en eventuell dugnad slik at det er klart hva som kan kastes og hva som 
skal beholdes. Det er nok lurt at også Karsten Torp deltar på gjennomgangen da 
Trosopplæringen benytter flere av rommene i kjelleren.  
 
Det bør også lages en liten plan for hvor ting skal lagres i kjelleren. Deler av kjelleren 
er plaget med fukt (spesielt rommet under kirkestua). Det som er der, og som skal 
beholdes, bør derfor fjernes derfra. 
 
Det er også antydet at det bør fjernes noen trær. Dette vil i så fall bli avklart med 
kirkevergen før dugnaden. Dugnaden ang dette vil i så fall bestå i å rydde opp det 
som er felt. 
 
Ang dag for dugnad, foreslår saksbehandler at det velges mandag. Da er det ikke 
noe fast som skjer i kirka. Torsdag kan også være en mulighet, men da må man styre 
unna de dagene det er mhr-møte. 
 
Mh-rådet må også vurdere hvordan dugnaden skal markedsføres. Info-skjermen er et 
naturlig sted, men skal f.eks frivilliglisten benyttes? Skal f.eks Fredheim bl. kor eller 
andre grupperinger i kirka inviteres spesielt? 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Hunn mh-råd vedtar dugnad xx.xx.2024 kl. xx:00 – xx:00 
 
Bjørg Antonsen og Gunnstein Endal tar en gjennomgang av kjelleren og planlegger 
hva som skal gjøres.  
 
Saksbehandler legger ut informasjon på info-skjermen i kirka. I tillegg markedsføres 
det på følgende steder / måter: ……. 
 
Møtebehandling 

Bjørg Antonsen, Karsten Torp og Gunnstein Endal tar en gjennomgang av kjelleren 
tirsdag 1. oktober og planlegger hva som skal gjøres. Bjørg oppfordres til å ta kontakt 
med speiderne for å få klarhet om de skal ha noe av det som der.  
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Det bør tas bilder av det som man mener kan gis bort slik at det kan legges ut på 
finn.no. Da kan man slippe å kaste brukbare ting (ref diskusjon om «Grønn kirke» 
under sak 49/24). Det bør også tas kontakt med «Hverdag, mat og mening» som har 
aktiviteter knyttet til reparasjon av møbler.  
 
Dugnaden gjennomføres mandag 11. november i to puljer: 

- 10-14 
- 17-21 

 
Saksbehandler legger ut informasjon på info-skjermen i kirka.  
 
 
Vedtak  

Hunn mh-råd vedtar dugnad mandag 11 november 2024 kl. 10:00 – 14:00 og 16:00 – 
20:00. 
 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

52/24 Evaluering av konfirmasjonene i Hunn kirke 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 26.09.2024 52/24 

 
 
Saksorientering 
I år var det tre konfirmasjoner i Hunn: 

- Lørdag 7. september kl. 12:00 (18 konfirmanter) 
- Lørdag 7. september kl. 14:00 (14 konfirmanter) 
- Søndag 8. september kl. 11:00 (7 konfirmanter) 

 
Saksbehandler har fått tilbakemeldinger både fra parkeringsvaktene og fra 
kirkeverter at det var godt besøkte gudstjenester. Det er jo gledelig at kirka fylles opp 
selv om antall konfirmanter er lavere enn tidligere år.  
 
I og med at det ble kun tre gudstjenester, var det relativt mange konfirmanter pr 
gudstjeneste. Det skaper visse logistikkutfordringer både inne og ute. Mh-rådet bør 
derfor ta en kort evaluering som man kan ta med seg inn i neste års planlegging. 
Rådet må blant annet ta stilling til om man skal gjeninnføre de ekstra 15 minuttene 
man hadde mellom gudstjenestene noen år.  
 
 
 
Forslag til vedtak 
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Hunn mh-råd har følgende evaluering av konfirmasjonene i Hunn kirke 2024: 
- . 
- . 
- . 

 
Møtebehandling 

Hunn mh-råd gjennomførte en kort evaluering av konfirmasjonene 2024. 
 
Vedtak  

Hunn mh-råd har følgende evaluering av konfirmasjonene i Hunn kirke 2024: 
- Litt hektisk for å få på plass litt ekstra stoler. Det kan være en ide å sette ut stoler i 

mh-salen når man rigger til gudstjenestene 
- Dårlig lyd i menighetssalen på første gudstjeneste. Dette fikset Simen (kirketjener) til 

gudstjeneste nr 2. 
- Det bør settes frem litt vann og glass på et bord ute i gangen. Det blir fort varmt (pga 

mange folk og mange med bunader) 
- Det anbefales å tenke gjennom hva som kan skje ved besvimelse eller andre 

uønskede avvik/hendelser 
- Tidspunkt for gudstjenestene skal være 11 og 13:15. Saksbehandler gir beskjed til 

Karsten Torp 

 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

53/24 Åpent kapell ifm allehelgenskvelden 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 26.09.2024 53/24 

 
 
Saksorientering 
Fra 2020 har Hunn mh-råd bemannet Hunn kapell lørdag ifm allehelgen. Tidspunktet 
og 
varighet har variert opp gjennom årene. Ifm evalueringen i 2022 kom det frem at det 
bør 
være åpent minst to timer. Og aller helst så seint at det begynner å bli mørkt da mye 
tyder 
på at flest personer kommer på kirkegården i den tiden. Tilbudet om åpent kapell blir 
ikke benyttet av mange, men de som kommer har satt stor pris på det. 
 
Gjøvik kapell har åpent fra 15:00 – 18:00. Saksbehandler har derfor foreslått at Hunn 
kapell er åpent fra seinest 16:00 (til 18:00) 
 
Helge Dahl har i flere år spilt på orgelet i kapellet. Dette har blitt tatt veldig godt imot. 
Kanskje dette kan gjentas i 2024? 
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Det bør tennes fakler og settes opp «Velkommen til åpent kapell» ved noen av 
inngangene til kirkegården. Det må i så fall avklares hvem som tar ansvar for dette. 
 
Mh-rådet bør stille med minst to personer. Som vanlig oppfordrer saksbehandler 
rådsmedlemmene å engasjere personer utenfor rådet til å hjelpe til. I så fall må dette 
avklares før møtet. Kanskje Diakoniutvalget har noen de ønsker å utfordre?  
 
 
Forslag til vedtak 
 
Hunn menighetsråd viderefører initiativet som ble tatt angående åpne kapell ifm 
allehelgen, og bemanner Hunn kapell lørdag 2. november 2024 fra 16:00 til 18:00 
 
Møtebehandling 

Helge Dahl har skadet hånda si og kan ikke spille. Jens Dale tar med litt musikk som 
spilles.  
 
Gry Ragna Mæland bemanner sammen med Jens. 
 
 
Vedtak  

Hunn menighetsråd viderefører initiativet som ble tatt angående åpne kapell ifm 
allehelgen, og bemanner Hunn kapell lørdag 2. november 2024 fra 16:00 til 18:00 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

54/24 Siste avklaringer ifm kirkelunsjen inkl fastsetting av program 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 26.09.2024 54/24 

 
 
Saksorientering 
På mhr-møte 29. august ble kirkelunsjen 27. oktober diskutert. Slik saksbehandler 
oppfattet det, var det ønskelig at saken ble satt opp på nytt slik at man fikk fastlagt litt 
flere detaljer: 
 
Dette ble vedtatt på forrige møte 

- Servering 
o Servere brød og pålegg  
o Pastasalat.  

▪ Toril G Rusten tar med pastasalat.  
▪ Det oppfordres til at minst en person til fra mh-rådet tar med 

pastasalat. 
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- Komite med ansvar for pynting 
o Åse Dahl 
o Toril Rusten 
o Brit Paulsrud 

- Gjennomføring 
o Bjørg har en kort innledning 
o Forteller litt om hva som er gjort siden forrige kirkelunsj 
o Får innspill på hva menigheten ønsker seg (plenum – ikke gruppearbeid) 
o Utfordre til å fortelle hva som har gitt gode opplevelser i kirka siste året 

 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Hunn mh-råd tar en rask gjennomgang av tidligere vedtak og legger den endelige 
planen for kirkelunsjen 2024 
 
Hunn mh-råd godkjenner invitasjonen til kirkelunsjen og ber saksbehandler sende 
denne til de på frivilliglisten vi har mail til. I tillegg legges det ut på info-skjermen i 
kirka.  
 
Møtebehandling 

Jens tar med en salat. Resten er på plass.  
 
 
Vedtak  

Hunn mh-råd tar en rask gjennomgang av tidligere vedtak og legger den endelige 
planen for kirkelunsjen 2024 
 
Saksbehandler sender denne til de på frivilliglisten vi har mail til. I tillegg legges det 
ut på info-skjermen i kirka.  
 
 

[Lagre vedtak]  
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Orienteringssaker 

55/24 Orienteringssaker i møtet 26. september 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 26.09.2024 55/24 

 
 
Saksorientering 
Følgende orienteringssaker er aktuelle i møtet: 

- Maildialog mellom mhr-leder og kirkevergen angående diverse vedlikehold 
 

- Gunnstein informerer fra første møtet i gruppen «Fremtidens kirke – for 
bymenighetene» 

 
Forslag til vedtak 
 
Alle orienteringssakene gås ikke gjennom i møte, men tas til orientering 
 
Møtebehandling 

Det oppfordres til å gi beskjed til Bjørg, Gunnstein eller Anne hvis man har innspill til 
«Fremtidens kirke» 
 
Vedtak  

Alle orienteringssakene gås ikke gjennom i møte, men tas til orientering 
 

[Lagre vedtak]  

 

 
Eventuelt 

Det er et sterkt ønske om bedre platetopp. Anne Vifladt sjekker med Bjørg ang 
innkjøp av ekstern induksjonstopp og en kjele. Anne oppfordres til å sjekke med 
Trosopplæringen for å høre om de kan kjøpe en induksjonstopp i og med at den 
primært skal benyttes til Superonsdag som er et trosopplæringstiltak. Saksbehandler 
tar også dette opp med Kirkevergen 
 
Det er ønskelig nøkkelboks utenfor Hunn kirke. Saksbehandler tar dette opp med 
Kirkevergen.  
 
Det ble kommentert at enkelte kirketjenere må kles seg litt mer anstendig.  
Snus, mobilbruk skal unngås. Ønskelig at dette presiseres i arb.innstruksen. 
Saksbehandler tar dette opp med Kirkevergen. 


